

普通車輛登記號碼網上拍賣

**ONLINE AUCTION OF
ORDINARY VEHICLE REGISTRATION MARKS**

開始日期及時間：2025年6月19日(星期四) 中午12時00分
*結束日期及時間：2025年6月23日(星期一) 中午12時00分

Start Date and Time: 19 June 2025 (Thu) 12:00 noon
*End Date and Time: 23 June 2025 (Mon) 12:00 noon

「拍牌易」網站的二維碼：
QR code of 'E-Auction' website:



下列150個號碼將公開拍賣：

150 marks will be put up for auction:

1. AB 4888	22. BR 3898	43. HD 917	64. LL 891
2. AC 614	23. BS 8666	44. HH 2324	65. MB 127
3. AC 1002	24. CJ 8555	45. HJ 2127	66. MC 1016
4. AC 3318	25. CK 1807	46. HL 7463	67. ME 1219
5. AJ 867	26. CZ 512	47. HS 1022	68. ME 9928
6. AJ 906	27. DS 6168	48. HY 692	69. MH 1012
7. AK 1977	28. DY 307	49. JC 1109	70. MK 250
8. AL 703	29. EC 723	50. JH 930	71. ML 605
9. AL 1120	30. ED 1021	51. JK 9300	72. MN 9413
10. AR 546	31. EE 895	52. JL 2415	73. NC 5110
11. AS 420	32. EE 7687	53. JN 628	74. NK 1103
12. AS 6511	33. ET 250	54. JP 683	75. NT 928
13. AT 1020	34. FF 408	55. KC 4498	76. PC 9935
14. AX 630	35. FH 6887	56. KF 817	77. PH 906
15. BB 9862	36. FP 710	57. KM 9086	78. PM 1127
16. BC 366	37. GF 921	58. KS 106	79. PN 286
17. BE 621	38. GG 114	59. KS 2278	80. PP 307
18. BF 1216	39. GG 1195	60. KY 731	81. PT 169
19. BL 1230	40. GT 8821	61. KY 1417	82. PW 412
20. BN 719	41. GU 116	62. LD 1102	83. RJ 519
21. BP 881	42. GV 618	63. LF 6198	84. RK 176

普通車輛登記號碼網上拍賣
**ONLINE AUCTION OF
ORDINARY VEHICLE REGISTRATION MARKS**

85. RR 564	102. WW 7860	119. YU 109	135. YU 398
86. RW 1568	103. XA 107	120. YU 110	136. YU 448
87. SC 1633	104. XY 5088	121. YU 115	137. YY 2228
88. SH 1211	105. YC 8611	122. YU 116	138. YY 3888
89. SJ 210	106. YD 6669	123. YU 117	139. YY 6268
90. SL 912	107. YT 689	124. YU 119	140. YY 7888
91. SR 1114	108. YT 880	125. YU 120	141. ZL 905
92. SR 4006	109. YT 881	126. YU 125	142. ZT 756
93. SS 1706	110. YT 886	127. YU 127	143. ZT 1119
94. SW 978	111. YT 8666	128. YU 129	144. ZT 1228
95. TB 1688	112. YT 8881	129. YU 162	145. ZT 3888
96. TP 177	113. YT 8882	130. YU 166	146. ZT 8688
97. TT 9290	114. YT 8889	131. YU 186	147. ZU 130
98. VP 938	115. YT 8999	132. YU 199	148. ZU 421
99. WL 1018	116. YU 103	133. YU 211	149. ZU 1228
100. WP 1126	117. YU 106	134. YU 386	150. ZU 6661
101. WW 1283	118. YU 107		

* 拍賣結束日期及時間或會因個別車輛登記號碼的延長時段而不同(如有)。如果在拍賣結束前的最後10分鐘內就某個車輛登記號碼仍有競投出價，則該車輛登記號碼的拍賣結束時間將自動再延長10分鐘，該車輛登記號碼的拍賣時間最多可延長24小時。

* Auction end date and time may be subject to the sliding end time of an individual vehicle registration mark, if any. If a bid is made in respect of a vehicle registration mark within the last 10 minutes before the end of the auction, the auction end time for that particular vehicle registration mark will be automatically extended by another 10 minutes, up to a maximum of 24 hours.

注意 Note :

- 有意參與競投的人士，必須預先以具有數碼簽署功能的「智方便+」，或以有效電子證書和電郵地址註冊成為「拍牌易」用戶。
Those who are interested to participate in the bidding must register for an E-Auction account in advance using 'iAM Smart+' account with digital signing function, or an email address and a valid digital certificate (Personal) issued by authorised certification authorities.
- 成功於「拍牌易」投得車輛登記號碼的人士，必須根據通知電郵內的指示於指定時間內登入「拍牌易」辦理登記買主手續，並以信用卡、「轉數快」或「繳費靈」繳付買價。
Successful bidders are required to follow the instructions in the email notification to login to E-Auction and complete the registration of purchaser procedures, and pay the auction price through online credit card, Faster Payment System ("FPS") or Payment by Phone Services ("PPS") within the prescribed timeframe.
- 有關發售條件和競投人士的須知事項，請瀏覽運輸署「拍牌易」網站 e-auction.td.gov.hk。
For the conditions of sale and points to be noted by bidders, please visit the Transport Department E-Auction website e-auction.td.gov.hk.